
Kære Frede 

 

På vegne af Klaus Lunding skal jeg hermed kontakte dig for en kort redegørelse af den 

oplevede støjproblematik. 

 

Vi havde et møde med kommunen den 30. August 2018 hvor vi gennemgik denne problematik. 

 

Som oplyst på dette møde har vi skønnet at støjkilden stammer fra vores køleanlæg som 

forsyner vores stråleterapi med tilhørende scannere. 

Forsyningen af køl til dette område har løbende været intensiveret af dels flere behandlinger 

og dels den meget varme sommer, hvorfor kølebehovet har været maksimal. 

 

Vi arbejder på flere løsninger af dette herunder etablering er yderligere køleanlæg for at 

nedsætte effekten på de enkelte anlæg samt at støjisolere det store luftindtag. 

 

Da det er fhv. kompliceret og kræver en større planlægning af nedlukning for dette område 

forventer vi tidligst at kunne være klar til omkring årsskiftet. 

 

Jeg håber dette midlertidig er svar på din forespørgsel men du er velkommen til at kontakte 

mig for yderligere. 

 

Med venlig hilsen 
Torben Jarlholm-Jensen 
Driftschef Drift og Teknik 
 
Mobil: +45 2977 8919 
Mail: torben.jarlholm-jensen@regionh.dk 
 
Region Hovedstaden 
Center for Ejendomme 
Lyskær 13a, 3 sal 
Tlf: 3866 5000 
Mail: www.regionh.dk 
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